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با حضور اهالی کشتی
مراسم سالگرد درگذشت جهان پهلوان تختی

 برگزار شد
مراسم بزرگداشت پنجاه و چهارمین 
ســالگرد درگذشــت جهــان پهلوان 
غلامرضا تختی صبح روز جمعه بر سر 
مزار وی واقع در ابن بابویه برگزار شد.

به گزارش خبرگزاری مهر، در این 
مراسم جمع کثیری از مردم علاقمند 
به منش پهلوانی و جوانمردی، جمعی 
از پیشکسوتان و قهرمانان و مسئولان حضور داشتند. از جمله پیشکسوتان حاضر 
در این مراســم می توان به منصور جهانیان، علی اکبر حیدری، ابراهیم جوادی، 

حاج محمدرضا طالقانی، محسن کاوه، بهروز یاری اشاره کرد.
ابراهیم مهربان دبیر و حاج اصغر قیطاســی سرپرست اردوهای تیم های ملی 

کشتی نیز به عنوان نماینده فدراسیون کشتی در این مراسم حضور یافتند.
حاضرین در این مراسم پس از قرائت فاتحه بر سر مزار جهان پهلوان تختی، در 
آستان شیخ صدوق حضور یافتند و مراسم بزرگداشت این اسطوره ورزش ایران 
با اجرای هادی عامل کارشناس و گزارشگر کشتی آغاز شد. این مراسم با صحبت 
پیشکسوتان کشتی، مسئولان سیاسی و ورزشی و با پخش کلیپی از جهان پهلوان 
تختی، عزاداری حضرت فاطمه زهرا )س( و همچنین گرامیداشــت یاد و خاطره 

سردار دل ها شهید حاج قاسم سلیمانی همراه بود.
پژمان پشتام دارنده مدال برنز کشتی فرنگی جهان و کشتی گیر اهل شهر ری 

نیز در این مراسم حضور داشت.

دبیر در جلسه چالشی با وزیر ورزش: 
یا پول کشتی را بدهید یا برکنارم کنید

رئیس فدراســیون کشــتی بر سر 
مســائل کشــتی با وزیر ورزش دچار 
چالــش شــده و خطاب بــه حمید 
ســجادی گفتــه اســت: »اگــر مرا 
نمی خواهید برکنارم کنید یا اینکه پول 
کشتی را بدهید«.  به گزارش خبرنگار 
ورزشــی خبرگزاری تســنیم، در روز 
چهارشنبههفته گذشته نشستی با حضور وزیر ورزش و چند تن از معاونانش بعد 

از مراسم عزاداری حضرت فاطمه )س( در شرکت توسعه و تجهیز برگزار شد.
در این جلســه علیرضا دبیر رئیس فدراســیون کشتی هم حضور داشته و با 
انتقاد از عدم رسیدگی به نامه های ارسالی فدراسیون کشتی در رابطه با شورای 
برون مرزی، شــرکت توسعه و ...  به طلبی که فدراسیون کشتی از محل بودجه 
از وزارت ورزش داشــته، اشاره کرده و خطاب به حمید سجادی گفته است: »یا 
برکنارم کنید یا پول کشــتی را بدهید و کارهایش را پیگیری کنید. تا زمانی که 
اینجا هستم، محکم برای حق کشتی می ایستم، چون در المپیک ها و بازی های 
آسیایی، تمام مدال ها را کشتی می گیرد، اما اکنون حتی نامه ارزی هم پیگیری 
نشده است. کارهای مالی و نامه هایی که به شرکت توسعه و شورای برون مرزی 
باید زده می شــد انجام نشــده و وزارتخانه معــاون ورزش قهرمانی ندارد که به 

کارهای مربوط به این حوزه رسیدگی کند«.
دبیر همچنین با اشاره به حضور حمید سجادی در مجموعه ایران مال، مدعی 
شده که وزیر با کشتی زاویه دارد و اکنون 14 میلیارد از محل بودجه کشتی در 
وزارت ورزش پرداخت نشــده و وزارتخانه می  گوید بودجه  ندارد. او همچنین در 
این جلسه گفته است: »چند دهه است که حق کشتی را نداده اند، در حالی که 

ورزش اول کشور است«.

یورش کرونا به اردوی سیتیزن ها
 گواردیولا هم مبتلا شد

۲1 عضو باشگاه منچسترسیتی به 
کرونا مبتلا شدند که سرمربی مطرح 

آنها یکی از این نفرات بود.
به گــزارش ایرنا، نشــریه ســان 
مدعی شــد، پپ گواردیولا و تعدادی 
از بازیکنــان این تیم نیز در آســتانه 
دیدار فردای آبی پوشان شهر منچستر 
در اف ای کاپ به ویروس کرونا مبتلا شــدند.  این نشــریه تعداد کرونایی های 
منچسترسیتی را ۲1 عضو عنوان کرد و نوشت که گواردیولا و تعدادی از بازیکنان 
این تیم به این ویروس مبتلا شدند و به همین خاطر به قرنطینه رفتند. به همین 
خاطر منچسترسیتی خواستار تعویق این دیدار مقابل سوییندون کریدیت در اف 

ای کاپ شدند.
علاوه بر گواردیولا دســتیار وی خوان لیو هم به این ویروس مبتلا شده و هر 

دو  در قرنطینه خانگی هستند.
با این حال رودولفو دیگر دستیار گواردیولا امروز در نشست خبری دیدار فردا 

حاضر می شود.
پیش از این، یورگن کلوپ ســرمربی لیورپول، پیر امِریک اوبامیانگ بازیکن 
آرســنال و شان دایچ ســرمربی برنلی در لیگ برتر انگلیس به کرونا مبتلا شده 

بودند.

رتبه سوم پینگ پنگ باز نوجوان ایرانی
 در رده بندی جهانی

نخســتین  در  »نویــد شــمس« 
رده بندی منتشر شــده از فدراسیون 
جهانی تنیس روی میز در سال ۲۰۲۲ 
در جایگــه ســوم رده ســنی زیر 1۷ 

ساله های دنیا گرفت.
بــه گــزارش روز جمعــه ایرنا از 
فدراسیون تنیس روی میز، در نخستین 
رده بندی منتشر شــده فدراسیون جهانی تنیس روی میز در سال ۲۰۲۲، نوید 
شمس در رده سنی زیر 1۷ سال با ۲ پله صعود به رتبه سوم دنیا دست یافت. وی 
همچنین در رده  سنی زیر 1۹ ساله های دنیا با سه پله صعود در جایگاه نهم قرار 
گرفت. در رده سنی زیر 1۹ سال، محمد موسوی با 14 پله صعود در رتبه 1۰1 
دنیا، محمد امین صمدی با ۳۲ پله صعود در رتبه 1۹۹ جهان، ســامران کریمی 
بــا ۳۲ پله صعود در رده ۲۰۰ دنیا و محمدرضا نشــاطی با ارتقای ۳۶ پله ای در 
جایگاه ۲۳۶ جهان قرار گرفتند. در بخش دختران در رده سنی زیر 1۹ سال، یکتا 
ادیبیان در رتبه ۲۶۸، ستایش ایلوخانی رتبه ۲۸۷ و باران ارجمند در رتبه ۳4۰ 
دنیا قرار گرفتند. در بخش پسران و رده سنی زیر 1۷ سال، بعد از نوید شمس که 
رتبه سوم دنیا را بدست آورد، محمد امین صمدی و سامران کریمی به ترتیب در 

رتبه 1۵۲ و 1۵۳ جای گرفتند.
در بخــش دختران زیر 1۷ ســال نیز، یکتا ادیبیان در رتبه ۲۰۲، ســتایش 
ایلوخانــی رتبــه ۲1۵ و باران ارجمند در رده  ۲۶۰ دختران زیر 1۷ ســال دنیا 

قرار گرفتند.

 بازگشت جادوگر به لیگ برتر
فیلیــپ کوتینیو از بارســلونا جدا 
شــد و به صورت قرضی به استون ویلا 
در لیگ جزیره پیوســت تا شاگردان 
استیون جرارد شــود. به گزارش ایرنا، 
فیلیپ کوتینیو، بازیکن ۲۹ ساله تیم 
فوتبال بارسلونای اسپانیا پس از اینکه 
نتوانســت نمایش درخشانی زیر نظر 
ژاوی داشــته باشــد با انتقالی قرضی و تا پایان فصل به تیم استون ویلا پیوست 
تا دوباره به فوتبال انگلیس بازگردد. جادوگر کوچک در ســال ۲۰1۸ از لیورپول 
با جنجال فراوان جدا شــد و به بارسلونا رفت اما در جمع آبی اناری ها به توفیقی 
نرســید و یک بار هم به بایرن مونیخ قرض داده شــد. او در فصل جاری و در 1۶ 

مسابقه ۲ گل برای بلوگرانا به ثمر رساند.
کوتینیو که ســابقه بازی در کنار جرارد را در ترکیب لیورپول دارد حالا باید 
برای ویلایی ها به میدان برود. این تیم در حال حاضر با ۲۲ امتیاز در رده سیزدهم 
پرمیرلیــگ جای دارد. تیم های دیگری در جزیره هم خواهان به خدمت گرفتن 

بازیکن سابق تیم ملی برزیل بودند که نتوانستند حریف استون ویلا شوند.

اخبار کوتاه

در ماجرای حذف سرخآبی های پایتخت از لیگ قهرمانان 
آسیا، مدیران پیشین باید پاسخگو باشند، چرا که محصول 

امروز، ماحصل بذر دیروز بوده است.
به گزارش ایرنا، با وجود اینکه انتظار رســمی شــدنش 
را داشــتیم امــا بازهم خبری بــود تلــخ و ناامیدکننده. 
کنفدراســیون فوتبال آســیا دفاعیات انجام شده از  سوی 
باشگاه های استقلال، پرســپولیس و گل گهر را قبول نکرد 
و این ســه تیم از حضور در لیگ قهرمانان آسیای در سال 

۲۰۲۲ محروم شدند.
چندی پیش بود که AFC با ارســال نامه ای بلند بالا و 
چند صد صفحه ای به فدراســیون فوتبال ایران از ابهامات 
زیاد پرونده ســرخآبی های پایتخت و گل گهر سیرجان در 
مســیر دریافت مجوز حرفه ای سازی خبر داد و مهلتی پنج 
روزه برای دفاع داد. مشکلات پیش رو آنقدر بزرگ بود که 
مشخص بود باید منتظر حذف نمایندگان کشورمان باشیم. 
مســائل مالیاتی، مالکیت مشــترک و بدهی های داخلی و 

خارجی مهمترین موانع بودند.
تلاش هایی صورت گرفت. وزیــر ورزش و جوانان ورود 
کرد و حتی مالکیت ۲ باشگاه نیز قرار شد به وزارتخانه های 
دیگر سپرده شود اما هیچکدام برای حل مشکل سرخآبی ها 
کافی نبود. کنفدراسیون فوتبال آسیا زیر بار دفاعیات نرفت 
و روز جمعه خبر رســمی حذف پرســپولیس، استقلال و 

گل گهر سیرجان از لیگ قهرمانان اعلام شد.
به محض شــنیدن این خبر نام هــا و چهره های زیادی 
جلوی چشم مخاطبان فوتبال و دوست داران این ۲ تیم قرار 
گرفتند. مصطفی آجورلو و مجید صدری چند ماه قبل بود 
که با صراحت اعلام کردند مشکل ۲ باشگاه حل شده و هر 
۲ تیم مجوز حرفه ای را دریافت کرده اند. سیدشهاب الدین 
عزیزی خادم هم در جلســات حاضر بــود و او هم بر این 
ماجرا صحه گذاشت. اعضای کمیته صدور مجوز حرفه ای از 
جمله داریوش مصطفوی به عنوان رئیس و کاظم اولیایی به 
عنوان عضو، بارها مصاحبه کردند. آنها از رادیو به تلویزیون 
می رفتند و تیتر روزنامه ها و سایت ها و خبرگزاری ها را نیز 
از دست نمی دادند. ادعاهای عجیب مطرح می کردند و تنها 

کاری که انجام نمی دادند تلاشی بود برای حل مشکلات.
مهــدی تاج به عنــوان تنها عضــو ایرانــی و موثر در 
کنفدراسیون فوتبال آسیا به عنوان نایب رئیس در این مدت 
می توانست حداقل تلاشی را جهت حل مشکلات انجام دهد 

اما یا تلاشی صورت نگرفت یا اگر هم شد کافی و موثر نبود؛ 
مثل همیشــه. البته که این مشکلات برای امروز و دیروز و 
این چند ماه نبود. باید خیلی زودتر به آنها رسیدگی می شد. 
برخی از این مشــکلات محصولاتی بودند که بذر آن  چند 
ســال پیش ریخته شــده بود. وزیر قبلی ورزش و جوانان، 
مدیران عامل پیشین سرخآبی های پایتخت و دیگر مدیرانی 
که نقشی پررنگ در این ناکامی دارند، باید پاسخگو باشند.

به هر ترتیب این اتفاق رخ داد و پرسپولیس و استقلال 
در این فصل از رقابت های لیگ قهرمانان آسیا حاضر نیستند 
و گل گهر هم که می توانست جایگزین آنها باشد نیز فرصت 
بزرگ به دســت آمده را از کــف داد. اما این اتفاق جدید و 
تازه ای در فوتبال آسیا نیست. بارها شاهد این قضیه بوده ایم 
که باشگاه های مختلف آســیایی از کشورهایی نظیر ژاپن، 
عربستان و ... در به دست آوردن مجوز حرفه ای ناکام بودند 
و حتی از مســابقات حذف هم شدند، ولی با حل مشکلات 
به صورت ریشــه ای و در کمال صداقت به مسیر حرفه ای 
بازگشتند. می توان از این شکست درس گرفت و به سمت 
موفقیت حرکت کرد. می توان با صداقت مشکلات استقلال 
و پرسپولیس چه در بحث مالکیتی و چه در ماجراهای مالی 
را مرتفع نمود تا دیگر چنین بحرانی گریبانگیر ۲ باشــگاه 

مردمی و پرطرفدار نشود.

در ســال ۲۰1۸ دو باشگاه النصر و الاتحاد عربستان به 
دلیل صادر نشــدن مجوز حرفه ای از لیگ قهرمانان آســیا 
حذف شدند. النصر در سال ۲۰۲۰ و ۲۰۲1 تا نزدیکی های 
فینال پیش رفت. ســوریه تا سال قبل نماینده ای در لیگ 
قهرمانانِ چند سال گذشــته نداشت ولی حالا نماینده اش 
توانسته مجوز حرفه ای را کسب کند. در همین فصل چند 
کشــور دیگر از جمله ترکمنستان، عراق، اردن و عربستان 
نمایندگانی داشتند که نتوانستند مجوز حرفه ای را کسب 
کنند. اما تاریخ نشــان می دهد که این باشگاه ها توانستند 
مشکلات را خیلی سریع رفع و رجوع کنند و برای فصل بعد 
بدون مشکل به مسابقات ورود کنند. امید می رود این اتفاق 
برای ســرخآبی های پایتخت و همچنین گل گهر سیرجان 
رخ دهــد و خیلی زود نکات منفی موجــود در پرونده این 
باشــگاه ها از بین برود تا در فصل ۲۰۲۳ شاهد حضورشان 

در لیگ قهرمانان آسیا باشیم.
جزئیات حذف نمایندگان ایران از لیگ قهرمانان 

سپاهان جایگزین پرسپولیس شد
بــا حذف ســرخآبی های پایتخت تیم دیگــری به لیگ 
قهرمانان آسیا اضافه نمی شود اما سپاهان به جای پرسپولیس 
در دور گروهی به همراه فولاد خوزستان نمایندگان ایران در 
فصل ۲۰۲۲ خواهند بود.به گزارش ایرنا، کنفدراسیون فوتبال 

آسیا )AFC( دقایقی قبل به صورت رسمی از حذف تیم های 
استقلال، پرسپولیس و گل گهر ایران از لیگ قهرمانان آسیا در 
سال ۲۰۲۲ خبر داد. در همین رابطه لازم است که به نکاتی 

در این باره اشاره کنیم:
به جای اســتقلال و پرســپولیس هیچ باشــگاه ایرانی 
دیگری به مســابقات لیگ قهرمانان آســیای ۲۰۲۲ اضافه 
نخواهد شــد و تیم های فولاد خوزستان و سپاهان اصفهان 

تنها نمایندگان کشورمان در این دوره خواهند بود.
سپاهان اصفهان که پیش از این باید در مرحله پلی آف 
کار خــود را در این فصل آغاز می کــرد می تواند به مرحله 
گروهی برسد و دیگر نیازی به حضور در پلی آف نیست. این 

تیم جایگزین پرسپولیس در دور گروهی می شود.
یکی از باشــگاه هایی که روز جمعه توســط AFC از 
حضور در لیگ قهرمانان آســیا محروم شده فقط به دلیل 
عدم صداقت در اعلام پرداخــت طلب بازیکن خارجی اش 
محروم شــده و مشکل دیگری نداشته است. اگر این اتفاق 
رخ نمی داد می توانســتیم شــاهد حضور این تیم در لیگ 

قهرمانان ۲۰۲۲ باشیم.
ســال گذشــته هفت باشــگاه ایرانی درخواست صدور 
مجوز حرفه ای دادند که برای ۲ تیم این حکم صادر شــد. 
درخواست سه تیم رد می شــود و ۲ تیم نیز پیگیری های 
لازم را برای ادامه پروســه دریافت مجوز حرفه ای را انجام 
نمی دهند. آنها از مرحله اول با موفقیت عبور می کنند اما 
خودشــان برای گرفتن مجوز پیگیری های بعدی را انجام 
نمی دهند. شاید اگر این اتفاق رخ می داد آنها می توانستند 

نمایندگان ایران در این فصل باشند.
انتظــار می رفــت نماینده ایــران در AFC با توجه به 
جایگاهــی که دارد، بتوانــد رایزنی های بیشــتر و بهتری 
برای حل مشــکلات نمایندگان ایران انجام دهد اما شاهد 
عملکردی خنثی از صاحب این کرســی در کنفدراســیون 

فوتبال آسیا بودیم.
با حذف سرخآبی های پایتخت و حضور سپاهان در دور 
گروهــی، برنامه مرحله پلی آف لیگ قهرمانان آســیا بدین 

شکل شد:
الغرافه قطر - الجیش سوریه

التعاون عربستان - نسف قرشی ازبکستان
بنی یاس امارات - الشرطه عراق

شارجه امارات - الزورا عراق

هفته چهاردهــم لیگ برتر فوتبال امروز در شــهرهای 
مختلف کشور برگزار خواهد شــد که در مهمترین بازی ها 
دو تیم استقلال و پرســپولیس برای فاصله گرفتن از سایر 

حریفان و ماندن در صدر جدول باید در مقابل حریف خود 
به سه امتیاز بازی دست پیدا کنند 

به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری ، پرسپولیس در 

مشــهد به دنبال این اســت که به صدر برگردد ،این هدفی 
است که یحیی گل محمدی و شــاگردانش در بازی مقابل 
شــهرخودرو، آن را دنبــال می کنند. پرســپولیس که در 
چهار بازی آخرش در لیگ پیروز شــده در شرایطی مقابل 
شهرخودرو قرار خواهد گرفت که این تیم از 4 بازی آخرش 

فقط یک امتیاز گرفته است.
در صورتی که پرســپولیس بتواند میزبانش را شکســت 
دهد – که روی کاغذ، احتمالش زیاد اســت – و اســتقلال 
نتواند مس رفسنجان را شکست دهد، پرسپولیس می تواند 

به صدر جدول برسد.
قویترین مقابل ضعیفترین: پرسپولیس با 1۹ گل زده 
در کنار مس رفســنجان صاحب قویترین خط حمله لیگ 
است و شهرخودرو با ۲۰ گل خورده، ضعیفترین خط دفاع 

لیگ را در اختیار دارد.
مورد ویژه یحیی: حتما در جریــان اخباری که طی 
چند روز گذشــته درباره نتیجه شکایت باشگاه مشهدی از 
پرسپولیس به خاطر رضایتنامه یحیی گل محمدی هستید. 
مســئولان باشگاه مشــهدی طی روزهای گذشــته بارها و 
بارها مصاحبه کرده و از بدقولی مدیران پرســپولیس درباره 
پرداخت مطالباتشــان گلایه کرده اند و در چنین شرایطی 

یحیی باید مقابل تیم سابقش قرار بگیرد.
نتیجه هفته گذشته: شهرخودرو با ۲ گل به سپاهان 
باخت و پرسپولیس هم با نتیجه 1-۲ تراکتور را شکست داد.

وضعیت در جدول: شــهرخودروی ۳ امتیازی در قعر 
جدول قرار دارد و پرســپولیس ۲۸ امتیازی تیم دوم جدول 
است. اما  ســه امتیاز بازی با مس رفسنجان، ارزش بسیار 

زیادی برای استقلال دارد.
اســتقلال در حالی مقابل آلومینیــوم در اراک متوقف 
شــد که انتقادهای نسبتا زیادی از سبک بازی تیم مجیدی 
صورت گرفت کــه مهمترین آن، این بود که قرار نیســت 

استقلال در هر بازی صاحب برد اقتصادی ۰-1 شود.
از طرف دیگر شرایط جدول به شکلی است که استقلال 
در صــورت ناکامی در بازی امروز و برد پرســپولیس مقابل 
شــهرخودرو، صدر جدول را به رقیب ســنتی خواهد داد و 
این موضوع باعث خواهد شــد که مجیدی تمام تلاشش را 
بکند که سه امتیاز بازی با مس به حساب تیمش واریز شود.

تقابل ویژه: مس رفسنجان در کنار پرسپولیس صاحب 
قویترین خط حمله لیگ اســت و استقلال با ۳ گل خورده 
بهتریــن خط دفاع لیگ را در اختیــار دارد و باید دید این 

تقابل ویژه برنده خواهد داشت یا نه.
نتیجه هفته گذشته: اســتقلال با آلومینیوم اراک به 
تســاوی 1-1 رســید و مس با ۳ گل صنعت نفت آبادان را 

شکست داد.
وضعیــت در جدول: اســتقلال بــا ۲۹ امتیــاز در 
 صدر جــدول قــرار دارد و مس ۲۲ امتیــازی تیم چهارم 

جدول است.

نایب رئیس بانوان فدراسیون فوتبال در رابطه با انتخاب 
سرمربی فوتسال بانوان به نکاتی اشاره کرد.

به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری، شهره موسوی 
نایب رئیس فدراسیون فوتبال در رابطه با انتخاب سرمربی 
تیم ملی فوتسال بانوان اظهار داشت: کمیته بانوان با توجه 
به معیارها و امتیازهای کســب شــده و همچنین کمبود 

زمان تا شروع مســابقات کافا و بررسی گزینه های موجود، 
نظرش را به ســمع و نظر رئیس فدراسیون فوتبال رساند 
و با پیشــنهاد کمیته بانوان و تصمیم رئیس فدراســیون 
فوتبال، باتوجه به تفویض تعیین سرمربیان تیم های ملی از 
سوی هیات رئیسه محترم، خانم فروزان سلیمانی به عنوان 

سرمربی تیم ملی فوتسال بانوان انتخاب شد.
موســوی در رابطه بــا زمان بندی اردو هــای تیم ملی 
فوتسال بانوان اعلام کرد: سرمربی جدید تیم ملی فوتسال 
بانوان با توجه به محدودیت های زمانی دو اردو را پیشنهاد 
دادنــد کــه اردوی اول از 1۷ دی ماه تــا ۲۰ دی و اردوی 
دوم از ۲۵ دی مــاه تا ۲۹ دی ماه اســت که پس از اردوی 
دوم، تیم در تاریخ ۲۹ دی ماه عازم مســابقات کافا خواهد 

شد. تیم اعزامی به این مسابقات با نظر فروزان سلیمانی با 
میانگین ســنی پایین و جوان به این رقابت ها اعزام خواهد 
شد. میانگین ســنی ما برای این اردو بسیار پایین است و 
این نشــان دهنده توجه ویژه فدراسیون به جوانان است تا 
با کسب تجربه بتوانند کمک حال تیم ملی باشند. باتوجه 
به سطح بازی های کافا ترجیح کادر فنی تیم ملی فوتسال 
بانــوان میدان دادن به ترکیبی جوان بــود. هرچند فرزانه 
توسلی به عنوان یک چهره مهم فوتسال بانوان در کنار تیم 
حضور دارد و دیگر بازیکنان اثرگذار فوتسال زنان ان شاء الله 

در رویدادهای بعدی به تیم ملی اضافه می شوند.
شــهره موســوی در خاتمه پیرامون توجــه به تمامی 
حوزه های فوتبال و فوتسال بانوان گفت: برای ما فرقی بین 

تیم ها وجود ندارد و همــان توجه و امکاناتی که برای تیم 
ملی فوتبال بانوان تدارک دیده شد، برای تیم ملی فوتسال 
نیز ایجاد خواهد شد و از نظر فدراسیون فوتبال هیچ فرقی 
بین این دو تیم وجود ندارد و نگاه فدراسیون یک نگاه جدی 

و حمایتی است.
گفتنی اســت فروزان سلیمانی دارای مدرک مربی گری 
A آسیاست و از ســال 1۳۷۸ تاکنون سابقه مربیگری در 
تیم های مختلف را دارد. سلیمانی سرمربی تیم هایی نظیر 
دیهیم اهواز، ملی حفاری ایران، استقلال دزفول و تیم ملی 
فوتبال ایران بوده که توانسته چندین عنوان مانند مسابقات 
قهرمانی آســیا در سال ۲۰1۵ و ســومی جام ویکتوریای 

روسیه را کسب کند.

انتخابات فدراسیون بســکتبال ایران در حالی به تعویق 
افتاد که دلیل رسمی برای این اقدام از سوی وزارت ورزش 
اعلام نشده تا نگرانی اهالی بسکتبال را به همراه داشته باشد. 
به گزارش ایسنا، در حالی که فدراسیون بسکتبال ایران 
خود را برای برگزاری انتخابات آماده می کرد، چهارشنبه خبر 
به تعویق افتادن این انتخابات توســط وزارت ورزش منتشر 
شــد تا به این ترتیب، اهالی بســکتبال بیش از پیش برای 

تعیین تکلیف این فدراسیون صبر کنند.
طبق خبرهــای موجود، دلیل برگزار نشــدن انتخابات 
فدراســیون بســکتبال در تاریخ 1۹ دی 14۰۰، عدم تایید 
صلاحیت یکی از کاندیداهاست که البته هیچ یک از مراجع 
مرتبط مانند وزارت ورزش و فدراســیون این موضوع را به 

صورت رسمی مطرح نکرده اند.
محمدرضا صالحیان، دبیر مجمع فدراسیون بسکتبال، در 
رابطه با دلیل برگزار نشدن انتخابات گفت: »در حقیقت ما 
همه کارها را انجام داده و آماده برگزاری انتخابات در تاریخ 
مشخص شده بودیم اما به ما اعلام کردند که فعلا نمی توان 
مجمع را برگزار کرد و فعلا باید دست نگه داریم. دلیل این 

تصمیم وزارت ورزش نیز به بنده اعلام نشده است.«
حال که قرار اســت انتخابات این رشته به تعویق بیفتد، 
طبیعی اســت که با اتمام تاریخ و مدت زمان ریاست رامین 
طباطبایی در فدراسیون بسکتبال، سکان هدایت فدراسیون 
برای مدت زمانی نامعلوم به دســت سرپرست سپرده شود؛ 
دورانی که از دید کارشناسان بسکتبال خوشایند نیست و در 

صورت طولانی شــدن، آسیب های زیادی را برای این رشته 
به دنبال خواهد داشت.

قاسم کیانی کارشــناس بسکتبال ایران، در این مورد به 
ایســنا گفت: »بدون شک نه تنها در بســکتبال و بلکه در 
هر رشته ورزشــی دیگری، به تعویق افتادن انتخابات اتفاق 
خوشایندی نیســت و حواشی و ضررهایی را به دنبال دارد. 
وقتی رئیس مشخص نباشــد کار سخت خواهد شد چون 
برنامه برای آینده آن رشته مشخص نیست. با طولانی شدن 
زمان انتخابات بسکتبال متضرر می شود و امیدوارم این اتفاق 

رخ ندهد.«
با توجه به صحبت های صورت گرفته و حساسیت سال 
پیش رو به خاطر بازی های آسیایی ۲۰۲۲ هانگژو، باید دید 

که انتخابات بســکتبال چه زمانی برگزار خواهد شــد و آیا 
پروســه انتخاب رئیس جدید این رشته پر طرفدار طولانی 
خواهد شــد یا خیــر. ضمن اینکه باید دیــد وزارت ورزش 
چه توضیحی برای به تعویق انداختن انتخابات فدراســیون 

بسکتبال خواهد داشت.

جزئیات حذف نمایندگان ایران از لیگ قهرمانان

مقصران حذف سرخآبی ها از لیگ قهرمانان آسیا

رقابت نزدیک پرسپولیس و استقلال برای صدر

فروزان سلیمانی سرمربی تیم ملی فوتسال بانوان شد

بسکتبالی ها نگران آینده فدراسیون

عضو فراکســیون ورزش مجلس شــورای اسلامی گفت: 
پرونده سرمربی پیشــین تیم ملی فوتبال، خسارت بارترین 
پرونده ورزشی کشور است و مجلس و قوه قضائیه این پرونده 

را رها نمی کنند.
بــه گــزارش گروه ورزشــی مردم ســالاری ، احســان 
قاضی زاده هاشــمی اظهار داشــت: ۲ هفته پیش جلسه ای 
راجع به اساسنامه فدراسیون فوتبال با رئیس این فدراسیون 
داشــتیم. یک جلســه نظارتی دیگر را راجع به موضوعاتی 
همچون قرارداد کمک داور ویدئویی خواهیم داشــت که در 
کمیتــه ورزش و تربیت بدنی کمیســیون فرهنگی مجلس 

برگزار می شود.
وی ادامه داد: اساســنامه مورد نظر آقایان در فدراسیون 
با مبانی حقوقی تفاوت های جدی دارد و نیازمند اصلاحات 
جدی است. از مرکز پژوهش های مجلس درخواست کردیم 

آخرین نظرات را درباره پیشنهادات آقایان ارائه کند تا با کاری 
تطبیقی جمع بندی خود را در این باره اعلام کنیم.

عضو فراکسیون ورزش درباره اساسنامه فدراسیون و خطر 
تعلیق عنوان کرد: پیشتر بحث هایی را در قالب فیفا و تعلیق 
فوتبال ایران به دلیل اساسنامه مطرح کردند که این موضوع 
قابل جمع بندی است. تعلیق برای جایگاه خودشان است و ما 

در تصویب اساسنامه قوانین کشور را مدنظر قرار می دهیم.
قاضی زاده هاشــمی درباره آخرین اخبار پیرامون پرونده 
مارک ویلموتس توضیح داد: درباره پرونده ویلموتس منتظر 
اعلام نتیجــه دادگاه حکمیــت ورزش خواهیم بود. نتیجه 
این دادگاه تاثیر بســزایی در پیگیری هــای ما در مجلس و 
قوه قضائیه دارد. مجلس و دســتگاه قضایی در انتظار نتیجه 
دادگاه حکمیت ورزش هســتند به این معنی کسانی که در 
ایــن پرونده ضرر و زیان زدند و اتفاقات پس از این ماجرا مد 

نظر قرار دارد.
وی تاکید کرد: قرارداد ویلموتس خسارت بارترین قرارداد 

تاریخ ورزش ماست که نباید به این راحتی رها شود.
عضو فراکسیون ورزش مجلس افزود: ما در مجلس کمیته 
تربیت بدنی و ورزش داریم و کمیته حقوقی نداریم که ابعاد 
حقوقی، نظارتی و قانونگذاری را در مباحث ورزش و جوانان 

مورد بررسی قرار می دهد.
قاضی زاده هاشــمی گفت: وزیر جدید ورزش این قول را 
داده که نسبت به قراردادهای خارجی و تامین منابع مالی و 

شرایط قراردادها نظارت کافی وجود داشته باشد.
وی تاکید کرد: ایــن انتظار را داریم که شــاهد قرارداد 
خسارت بار در ورزش کشور نباشیم. درباره پرداخت دستمزد 
گابریل کالدرون سرمربی سابق پرسپولیس نیز متاسفانه روند 
قبلی دارد طی می شود و ما مسوولیت این اتفاق را با وزارت 

ورزش می دانیم. اینکه منابع مالی از کدام دستگاه تامین شود 
مســوولیت وزارت ورزش اســت. به عنوان نمونه اگر نهادی 
مسوول تامین تســهیلات اشتغال است صرفا باید برای این 
موضوع پرداختی ها صورت گیرد و اگر این تســهیلات برای 

یک باشگاه هزینه شود باید وزارت ورزش پاسخگو باشد.

قاضی زاده هاشمی: پرونده ویلموتس خسارت بارترین اتفاق ورزش ایران است


